
Rada Powiatu w Końskich

Komisja Budżetu, Rolnictwa, Zdrowia i Oświaty

Protokół Nr 33/3/2023

Obrady rozpoczęto 23 czerwca 2023 o godz. 12:00 , a zakończono o godz. 14:11 tego samego
dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 9 członków.

Obecni:
1. Dorota Duda
2. Grzegorz Jóźwik

3. Zbigniew Kowalczyk
4. Marian Król
5. Łukasz Kubka
6. Jarosław Lasota
7. Wojciech Owczarek
8. \Viesław Skowron
9. Bogdan Soboń

10. Jarosław Staciwa
11. Beata Zbróg

Posiedzenie otworzył obradom przewodniczył Wojciech Owczarek - Przewodniczący

Komisji.

Ad.2.
Przyjęcie porządku posiedzenia.

Przewodniczący Komisji Wojciech Owczarek poinformował, że porządek obrad został

przekazany radnym wraz z zawiadomieniem o posiedzeniu. W związku tym, że wpłynęły

kolejne materiały pod obrady sesji, które zostały udostępnione radnym wniósł o rozszerzenie
porządku posiedzenia komisji.

Wobec braku uwag przystąpionodo przyjęcia porządku posiedzenia ze zmianami.

Glosowano w sprawie:
Przyjęcie porządku posiedzenia - ze zmianami.

Wyniki glosowania
ZA : 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (9)
Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Marian Król, Łukasz Kubka, Jarosław
Lasota, Wojciech Owczarek, Bogdan Soboń, Beata Zbróg
NIEOBECNI (2)
Wiesław Skowron, Jarosław Staciwa

PrzewodniczącyKomisji Wojciech Owczarek stwierdził, że Komisja jednogłośnieprzyjęła
porządek obrad ze zmianami obejmujący:
1. Otwarcie i stwierdzenie quorum.
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2. Przyjęcie porządku posiedzenia.
3. Zapoznanie się z informacją o stanie mienia Powiatu Koneckiego na dzień 31.12.2022

roku.
4. Plan robót drogowo - mostowych na rok 2023.
5. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie :

a. nadania imienia Władysława Grabskiego Technikum nr 3 w Końskich wchodzącego

w skład Zespołu Szkół Ponadpodstawowych nr 3 w Końskich,

b. zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Zespołu Opieki Zdrowotnej
w Końskich za 2022 rok,

c. nadania Statutu Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich ul. Gimnazjalna 41 b,
d. zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu

powiatu za 2022 rok.
e. zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego

na lata 2023-2028,
f. zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2023 L ,

g. uchylenia uchwały Nr XLl35 /2010 Rady Powiatu w Końskich z dnia 30 września 2010
roku w sprawie określenia zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania budżetu

Powiatu Koneckiego, zakresu i formy informacji o kształtowaniu się wieloletniej
prognozy finansowej oraz zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania planu
finansowego samodzielnego publicznego zakładu opieki zdrowotnej i samorządowej

instytucji kultury za pierwsze półrocze roku budżetowego z późniejszymi zmianami ,
h. niedochodzenia należności o charakterze cywilnoprawnym przypadających Powiatowi

Koneckiemu i jego jednostkom organizacyjnym,
1. powierzenia Powiatowi Włoszczowskiemu przygotowania realizacji zadania

publicznego z zakresu kultury ,
J. zmieniająca uchwałę w sprawie zwiększenia wysokości środków finansowych

na utrzymanie dziecka w placówkach opiekuńczo - wychowawczych typu rodzinnego
prowadzonych przez Powiat Konecki ,

k. rozpatrzenia petycji z dnia 4 kwietnia 2023 roku.
l. zmieniająca uchwałę w sprawie wysokości diet dla radnych.

6. Sprawy różne.

Ad.3 .
Zapoznanie się z informacją o stanie mienia Powiatu Koneckiego na dzień 31.12.2022 roku.

Informację o stanie mienia Powiatu Koneckiego na dzień 31.12.2022 roku przedstawiła

Barbara Panek - Naczelnik Wydziału Inwestycji, Zamówień Publicznych i Mienia
Powiatu.

W dyskusji wzięli udział:

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk zapytał, od kogo Powiat nabył

działkę, na której jest chodnik zapewniający dojście do peronów.

Naczelnik Wydziału Inwestycji, Zamówień Publicznych i Mienia Powiatu Barbara
Panek oznajmiła, że o szczegóły należy zapytać Panią Lucynę Kołodziejczyk - Naczelnika
Wydziału Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami.

Na tym dyskusję zakończono.

Komisja przyjęła do wiadomości informację o stanie mienia Powiatu Koneckiego na dzień

31.12.2022 roku.
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AdA.
Plan robót drogowo-mostowych na rok 2023.

Przewodniczący Komisji Wojciech Owczarek stwierdził, że plan został udostępniony

radnym w systemie e-sesja , a następnie otworzył dyskusję.

W dyskusji wzięli udział:

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk zapytał czy zadanie przy ulicy
Zachodniej zostało zakończone, ponieważ otrzymał telefon, że nie do końca zostały prace
wykonane i problem z zalewaniem pozostał nierozwiązany.

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Końskich Stanisław Mościński poinformował,

że rów został wyczyszczony, natomiast przepust pod drogą nie był robiony, ponieważ jest
drożny.

PrzewodniczącyRady Powiatu Zbigniew Kowalczyk zapytał, w jakim celu zaznaczone
zostały trzy studzienki na ulicy Południowej , czy będą one podlegały podniesieniu.

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Końskich Stanisław Mościński oznajmił,

że studzienki urządzone w pasie drogowym są własnością zakładu wodociągów i kanalizacji
i do nich należy podniesienie tych urządzeń. Natomiast na zarządcy drogi ciąży obowiązek

podniesienia studzienek kanalizacji deszczowej.

Radna Dorota Duda zapytała kto odpowiada za stan drogi łączącej ulicę Lipową i l Maja.

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Końskich Stanisław Mościński poinformował,

że Zarząd Dróg Powiatowych nie wykonuje robót na drogach, które nie są drogami
powiatowymi.

Radny Łukasz Kubka zapytał jak wygląda sytuacja z planowanym remontem ulicy
Sportowej w Końskich.

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Końskich Stanisław Mościński oznajmił,

że na chwilę obecną zostały złożone trzy wnioski na przebudowę przejść dla pieszych łącznie

ze strefą oddziaływania po 100 metrów obejmującej ulicę Sportową. Wnioski zostały złożone

do Wojewody Świętokrzyskiego i prawdopodobnie lista została przekazana do Premiera ale
nie posiada informacji na temat rozstrzygnięcia.

Radny Łukasz Kubka zapytał o stan kanalizacji deszczowej na ulicy Południowej

w Końskich oraz pozostałych drogach powiatowych.

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Końskich Stanisław Mościński poinformował,

że kanalizacja deszczowa na ulicy Południowej zakończona jest dwoma separatorami
w których następuje wstępne oczyszczenie. Dodał, że na chwilę obecną kanalizacja
deszczowa nie jest czyszczona, ponieważ jest drożna, natomiast problem występuje jeśli

naniesienia zanieczyszczą wpust uliczny .

Przewodniczący Komisji Wojciech Owczarek zapytał czy wpłynęło pismo w sprawie
planowanego naboru wniosków w ramach Rządowego Funduszu Polski Ład dotyczącego

dofinansowania zadań realizowanych na obszarach na których funkcjonowały zlikwidowane
Państwowe Przedsiębiorstwa Gospodarki Rolnej.

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Końskich Stanisław Mościński oznajmił,

że na chwilę obecną na stronie Banku Gospodarstwa Krajowego nie ma ogłoszonego naboru.
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Przewodniczący Komisji Wojciech Owczarek zaapelował, aby wówczas kiedy nabór
zostanie ogłoszony i będą prowadzone rozmowy z Zarządem Powiatu Pan Dyrektor miał

na uwadze drogę w Komicy, która była przedmiotem petycji rozpatrywanej przez Radę

Powiatu oraz drogę Modliszewice - Proćwin, ponieważ radni są żywo zainteresowani.

Radny Jarosław Lasota zapytał jak wygląda sytuacja z drogą Końskie - Stąporków,

ponieważ docierają informacje, że pojawiły się kłopoty z uregulowaniem własności.

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Końskich Stanisław Mościński poinformował,

że na chwilę obecną trwają prace nad opracowaniem dokumentacji technicznej na rozbudowę

drogi powiatowej Wąsosz - Czarna i nie słyszał żeby były sprzeciwy.

Radny Bogdan Soboń zaapelował o wystosowanie pisma do Powiatu Opoczyńskiego

w sprawie odbudowy spalonego mostu w miejscowości Siedlów.

Na tym dyskusję zakończono.

Komisja przyjęła do wiadomości plan robót drogowo-mostowych na rok 2023.

Ad.S.
Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie:

a) nadania imienia Władysława Grabskiego Technikum nr 3 w Końskich wchodzącego

w skład Zespołu Szkół Ponadpodstawowych nr 3 w Końskich,

Wobec braku uwag przystąpionodo zaopiniowania projektu uchwały.

Głosowanow sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania imienia Władysława Grabskiego
Technikum nr 3 w Końskich wchodzącego w skład Zespołu Szkół Ponadpodstawowych nr 3
w Końskich.

Wyniki głosowania
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (9)
Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Marian Król, Łukasz Kubka, Jarosław
Lasota , Wojciech Owczarek, Bogdan Soboń, Beata Zbróg
NIEOBECNI (2)
Wiesław Skowron, Jarosław Staciwa

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.

b) zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Zespołu Opieki Zdrowotnej
w Końskich za 2022 rok,

Sprawozdanie finansowe ZOZ w Końskich omówiła Beata Wójcik - Zastępca Dyrektora
ZOZ ds. finansowych.

W dyskusji wzięli udział:

Radna Dorota Duda zapytała czy rozpoczęte zostały prace ZWIązane z modernizacją

lądowiska.

Zastępca Dyrektora ZOZ ds. Administracyjno - Technicznych Jakub Sienkiewicz
poinformował, że podpisana została umowa z firmą, która w dwóch etapach będzie
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realizowała zadanie. W pierwszej kolejności jest uzgadniany projekt, następnie dokumentacja
projektowa zostanie wysłana do konsultacji z Lotniczym Pogotowiem Ratunkowym i po tych
czynnościach przystąpią do realizacji. Koszt zostanie oszacowany po wprowadzeniu uwag
przez LPR i wówczas zostanie przygotowany przedmiot zamówienia. Dodał, że prace
na pewno będą wiązały się z zamontowaniem dodatkowego oświetlenia w płycie lotniska
z przesunięciem ogrodzenia jak i doświetleniem bloku szpitalnego.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk zapytał o realizację planu
naprawczego, który opracowywany jest od 2020 roku , ponieważ patrząc na wyniki finansowe
trudno jest zauważyć efekty jego wdrażania np. wzrost kosztów energii pomimo
zamontowanej instalacji fotowoltaicznej.

Zastępca Dyrektora ZOZ ds. Administracyjno - Technicznych Jakub Sienkiewicz
stwierdził, że fotowoltaika przynosi oszczędności ale należy również mieć na uwadze,
iż nie można produkować więcej energii niż jest pobierana pod warunkiem, że jest 100 %
nasłonecznienie, czyli wychodzi na O tylko w dni słoneczne. Dodał, że oprócz wzrostu cen
energii elektrycznej wzrosły również koszty materiału i wiele innych produktów zdrożało

o co najmniej 30%. Aby wyjść z kryzysu finansowego przygotowywany jest projekt zmiany
schematu organizacyjnego, który będzie wiązał się z redukcją etatów. Dodatkowo szpital
przejął laboratorium, które było prowadzone przez firmę zewnętrzną celem poprawy sytuacji
finansowej. Ponadto trwają wyliczenia odnośnie ewentualnego wprowadzenia do struktur
ZOZ kuchni.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk zapytał jaka jest szansa na uzyskanie
wyniku finansowego na poziomie zerowym lub z minimalną stratą biorąc pod uwagę sposób
i poziom finansowania przez NFZ. Czy ZOZ ma możliwość zwiększenia przychodów poprzez
zwiększenie ilości przyjęć, wykonywanych zabiegów.

Zastępca Dyrektora ZOZ ds. Administracyjno - Technicznych Jakub Sienkiewicz
oznajmił, że wszystkie podejmowane działania mają na celu zmniejszenie straty . Ponadto
planują otwarcie nowej poradni, zakup rezonansu oraz poszerzenie zakresu wykonywanych
badań jak również poszerzenie działalności poprzez utworzenie terenowych oddziałów.

Zwrócił uwagę, że po wprowadzeniu zmian bardzo istotną kwestią jest sposób finansowania
przez NFZ, ponieważ w przypadku wykonywanych nadwykonań, przy zawieraniu nowego
kontraktu z NFZ jest szansa na uzyskanie większej kwoty.

Zastępca Dyrektora ZOZ ds. finansowych Beata Wójcik zwróciła uwagę, że realizacja
nadwykonań wiąże się z ryzykiem, ponieważ nie wiadomo czy NFZ zapłaci.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk zapytał czy jest szansa
na zwiększenie dostępności do świadczeń medycznych i zmniejszenie czasu oczekiwania
do poradni specjalistycznych przy takim poziomie finansowania i organizacji szpitala.

Kierownik Działu Organizacji i Nadzoru ZOZ w Końskich Anna Ciecierska podkreśliła,

że w tym momencie szanse są małe, ponieważ jest to problem ogólnopolski. Zwróciła uwagę,
że największy problem w województwie świętokrzyskim jest z dostępnością do poradni
endokrynologicznej w związku małą liczba specjalistów w tym zakresie. Ponadto lekarz
pracuje w wymiarze 1 etatu i przypisany jest do poradni i oddziału, a więc nie ma możliwości

przyjmowania cały dzień w poradni. Ponadto do poradni specjalistycznych zgłaszają się

osoby, które swobodnie mogłyby kontynuować leczenie w PPOZ. Zaznaczyła, że są również

problemy z pozyskaniem lekarzy specjalistów jak np. lekarz medycyny pracy, ponieważ

w skali kraju są deficytowe specjalizacje takie jak pediatrzy, neonatolodzy , czy
endokrynolodzy.
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Radny Bogdan Soboń zapytał jaka jest prawidłowanazwa jednostki Szpital Specjalistyczny
im. św. Łukasza w Końskich czy Zespół Opieki Zdrowotnej w Końskich.

Kierownik Działu Organizacji i Nadzoru ZOZ w Końskich Anna Ciecierska wyjaśniła,

że podmiot leczniczy zawsze nazywał się Zespół Opieki Zdrowotnej w Końskich. Zgodnie
z ustawą o działalności leczniczej w skład Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich wchodzą

trzy zakłady lecznicze: Szpital Specjalistyczny im. Św. Łukasza, opieka ambulatoryjna, czyli
Poradnie Specjalistyczne oraz opieka długoterminowa tj. Zakład Opiekuńczo-Leczniczy

i Hospicjum stacjonarne. Zaznaczyła, że zespół nie świadczy tylko usług szpitalnych ale
również świadczenia ambulatoryjne i opiekę długoterminową i zawsze nosił nazwę ZOZ
w Końskich, natomiast nazwa szpital była używana prawdopodobnie potocznie.

Radny Bogdan Soboń zapytał czy zakończona została przez NSA sprawa dotycząca

niezatwierdzenia przez Radę Powiatu sprawozdania finansowego Zespołu Opieki Zdrowotnej
w Końskich.

Zastępca Dyrektora ZOZ ds. finansowych Beata Wójcik oznajmiła, że Zespół Opieki
Zdrowotnej nie otrzymał żadnej informacji zwrotnej .

Radny Bogdan Soboń zapytał co się dzieję z apteką mieszczącą się w ZOZ w Końskich,

ponieważ do mieszkańców dotarła informacja, że została wypowiedziana dotychczasowa
umowa .

Zastępca Dyrektora ZOZ ds. finansowych Beata Wójcik poinformowała, że umowa
zawarta na czas nieokreślony nadal obowiązuje.

Radny Bogdan Soboń zapytał kto na obecną chwilę kieruje Zespołem Opieki Zdrowotnej
w Końskich.

Zastępca Dyrektora ZOZ ds. Administracyjno - Technicznych Jakub Sienkiewicz
poinformował, że Dyrektorem Zespołu Opieki Zdrowotnej jest Pani Anna Gil, która sprawuje
swoją funkcję przy pomocy Zastępcy Dyrektora ds. Lecznictwa - dr n. med. Wojciech Gola,
Zastępcy Dyrektora ds. Administracyjno-Technicznych, Zastępcy Dyrektora
ds. Pielęgniarstwa - Pani Anna Łoś oraz Głównego Księgowego .

Radny Marian Król zapytał w jakim procencie instalacja fotowoltaiczna zabezpiecza szpital
w energię elektryczną i czy w momencie podejmowania decyzji o jej instalacji miała

zabezpieczać w 100% zapotrzebowanie na energię.

Zastępca Dyrektora ZOZ ds. Administracyjno - Technicznych Jakub Sienkiewicz
stwierdził, że wytworzona energia przez instalację fotowoltaiczną miała w 100 %
zabezpieczać zapotrzebowanie na energię elektryczną jednostki. Natomiast na chwilę obecną

biorąc pod uwagę rozliczenie roczne pokrywa średnio 60 % zapotrzebowania.

Na tym dyskusję zakończono.

Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania
finansowego Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich za 2022 rok.

Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2
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Wyniki imienne: .
ZA (6)
Grzegorz Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Łukasz Kubka, Jarosław Lasota, Wojciech
Owczarek, Beata Zbróg
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)
Dorota Duda, Marian Król, Bogdan Soboń

NIEOBECNI (2)
Wiesław Skowron, Jarosław Staciwa

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.

c) nadania Statutu Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich ul. Gimnazjalna 41 b,

Projekt uchwały omówiła Anna Ciecierska - Kierownik Działu Organizacji i Nadzoru
ZOZ w Końskich

W dyskusji wzięli udział:

PrzewodniczącyRady Powiatu Zbigniew Kowalczyk zapytał co na celu ma zmiana zapisu
statutu stanowiska radcy prawnego na dział prawny, ponieważ w wielu jednostkach usługi

świadczą kancelarie prawne w ramach umowy zlecenia.

Kierownik Działu Organizacji i Nadzoru ZOZ w Końskich Anna Ciecierska oznajmiła,

że działalność Zespołu Opieki Zdrowotnej związana jest również z pacjentem i jego
roszczeniami oraz skargami, które na bieżąco muszą być rozpatrywane. Ponadto radca
prawny opiniuje umowy zawierane przez ZOZ.

Radny Marian Król zapytał czy zmiany w statucie przyczynią się do redukcji etatów w ZOZ
w Końskich.

Zastępca Dyrektora ZOZ ds. Administracyjno - Technicznych Jakub Sienkiewicz
poinformował, że w ramach wprowadzanych zmian planowana jest redukcja zatrudnienia
w obszarze Działu Technicznego na poziomie 30%.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk zwrócił uwagę czy redukcja etatów
w tym dziale nie spowoduje wzrostu kosztów usług obcych.

Radny Bogdan Soboń zapytał jakiego rzędu nieprawidłowości z zakresu zamówień

publicznych zostały wykryte, co spowodowało rozwiązanie działu, który zajmował się

zamówieniami.

Zastępca Dyrektora ZOZ ds. Administracyjno - Technicznych Jakub Sienkiewicz
stwierdził, że instytucje zajmujące się badaniem korupcji badają sprawy postępowań

przetargowych ale więcej szczegółów na ten moment nie może udzielić. Natomiast w celu
uzyskania dokładniejszych informacji radni mogą zwrócić się na piśmie.

Radny Bogdan Soboń zapytał ile osób zostanie zwolnionych przy redukcji na poziomie
30%.

Zastępca Dyrektora ZOZ ds. Administracyjno - Technicznych Jakub Sienkiewicz
oznajmił, że redukcja będzie obejmowała 30 % z 40 osób zatrudnionych.

Radna Dorota Duda zapytała czy nazwa wprowadzanego do struktury stanowiska Oficer
Bezpieczeństwa Informacji jest ogólnopolską nazwą oraz czy wprowadzenie nowych
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stanowisk do struktury organizacyjnej ZOZ będzie wiązało SIę z zatrudnieniem
dodatkowych pracowników.

Kierownik Dzialu Organizacji i Nadzoru ZOZ w Końskich Anna Ciecierska
poinformowała,że nazwa stanowiska jest zgodna z ustawą o cyberbezpieczeństwie, natomiast
na utworzonych stanowiskach będą zatrudnione osoby, które dotychczas świadczyły pracę

w innych sekcjach w ramach przesunięć.

PrzewodniczącyRady Powiatu Zbigniew Kowalczyk zapytał czy ZOZ ma zabezpieczone
środki na podwyżki, które wejdą w życie od 1 lipca.

Zastępca Dyrektora ZOZ ds. finansowych Beata Wójcik oznajmiła, że jeszcze nie
wiadomo jakie środki otrzymająz NFZ.

Na tym dyskusjęzakończono.

Glosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania Statutu Zespołu Opieki Zdrowotnej
W Końskich ul. Gimnazjalna 41 b.

Wyniki glosowania
ZA: 6, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI : 2

Wyniki imienne:
ZA (6)
Grzegorz Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Łukasz Kubka, Jarosław Lasota, Wojciech
Owczarek, Beata Zbróg
PRZECIW (2)
Marian Król , Bogdan Soboń

WSTRZYMUJĘSIĘ (1)
Dorota Duda
NIEOBECNI (2)
Wiesław Skowron, Jarosław Staciwa

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwaly.

d) zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu

powiatu za 2022 rok.

Sprawozdania przedstawiłaEdyta Drążkiewicz- Skarbnik Powiatu.

Wobec braku uwag do projektu uchwały przystąpionodo zaopiniowania.

Glosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz
ze sprawozdaniem z wykonania budżetu powiatu za 2022 rok.

Wyniki glosowania
ZA : 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (4)
Grzegorz Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, JarosławLasota, Wojciech Owczarek
WSTRZYMUJĘSIĘ (4)
Dorota Duda, Marian Król, Bogdan Soboń, Beata Zbróg

8



NIEOBECNI (3)
Łukasz Kubka, Wiesław Skowron, Jarosław Staciwa

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.

e) zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego na lata
2023-2028,
f) zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2023 r.,

Projekty uchwał omówiłaEdyta Drążkiewicz - Skarbnik Powiatu.

W dyskusji wzięli udział:

Radna Dorota Duda zapytała w jaki sposób można wyremontować drogę, która jest
położonana działce należącej do Skarbu Państwa.

Skarbnik Powiatu Edyta Drążkiewicz oznajmiła, że jedną z form jest wyremontowanie
drogi w ramach środków otrzymanych z dotacji celowej budżetu Państwa lub uruchomienie
procedury przejęcia tej drogi.

Na tym dyskusję zakończono.

Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej
Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego na lata 2023-2028.

Wyniki głosowania
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (4)
Grzegorz Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Jarosław Lasota, Wojciech Owczarek
WSTRZYMUJĘSIĘ (4)
Dorota Duda, Marian Król, Bogdan Soboń, Beata Zbróg
NIEOBECNI (3)
Łukasz Kubka, Wiesław Skowron, Jarosław Staciwa

Komisja pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.

Głosowanow sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2023r.

Wyniki głosowania
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (4)
Grzegorz Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Jarosław Lasota, Wojciech Owczarek
WSTRZYMUJĘSIĘ (4)
Dorota Duda, Marian Król, Bogdan Soboń, Beata Zbróg
NIEOBECNI (3)
Łukasz Kubka, Wiesław Skowron, Jarosław Staciwa

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.
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g) uchylenia uchwały Nr XL/35/20l0 Rady Powiatu w Końskich z dnia 30 września 2010
roku w sprawie określenia zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania budżetu

Powiatu Koneckiego, zakresu i formy informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy
finansowej oraz zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania planu finansowego
samodzielnego publicznego zakładu opieki zdrowotnej i samorządowej instytucji kultury
za pierwsze półrocze roku budżetowego z późniejszymi zmianami ,
h) niedochodzenia należności o charakterze cywilnoprawnym przypadających Powiatowi
Koneckiemu i jego jednostkom organizacyjnym,

Projekty uchwał przedstawiła Edyta Drążkiewicz - Skarbnik Powiatu.

Pytań nie było, Dyskusji nie prowadzono.

Glosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr XL/35/20l0 Rady Powiatu
w Końskich z dnia 30 września 2010 roku w sprawie określenia zakresu i formy informacji
o przebiegu wykonania budżetu Powiatu Koneckiego, zakresu i formy informacji
o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej oraz zakresu i formy informacji
o przebiegu wykonania planu finansowego samodzielnego publicznego zakładu opieki
zdrowotnej i samorządowej instytucji kultury za pierwsze półrocze roku budżetowego

z późniejszymi zmianami.

Wyniki glosowania
ZA: 8, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (8)
Dorota Duda , Grzegorz Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Marian Król, Jarosław Lasota ,
Wojciech Owczarek, Bogdan Soboń, Beata Zbróg
NIEOBECNI (3)
Łukasz Kubka , Wiesław Skowron, Jarosław Staciwa

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.

Glosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie niedochodzenia należności o charakterze
cywilnoprawnym przypadających Powiatowi Koneckiemu i jego jednostkom organizacyjnym.

Wyniki glosowania
ZA: 8, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (8)
Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Marian Król, Jarosław Lasota ,
Wojciech Owczarek, Bogdan Soboń, Beata Zbróg
NIEOBECNI (3)
Łukasz Kubka, Wiesław Skowron, Jarosław Staciwa

Komisja pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.

i) powierzenia Powiatowi Włoszczowskiemu przygotowania i realizacji zadania publicznego
z zakresu kultury ,
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Przewodniczący Komisji Wojciech Owczarek poinformował, że radni otrzymali
przedmiotowy projekt uchwały.

Pytań nie było. Dyskusji nie prowadzono.

Glosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie powierzenia Powiatowi Włoszczowskiemu

przygotowania i realizacji zadania publicznego z zakresu kultury.

Wyniki glosowania
ZA: 5, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (5)
Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Jarosław Lasota, Beata Zbróg
PRZECIW (2)
Marian Król, Bogdan Soboń

WSTRZYMUJĘSIĘ (1)
Wojciech Owczarek
NIEOBECNI (3)
Łukasz Kubka, Wiesław Skowron, Jarosław Staciwa

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.

j) zmieniająca uchwałę w sprawie zwiększenia wysokości środków finansowych
na utrzymanie dziecka w placówkach opiekuńczo - wychowawczych typu rodzinnego
prowadzonych przez Powiat Konecki ,

Przewodniczący Komisji Wojciech Owczarek poinformował, że radni otrzymali
przedmiotowy projekt uchwały.

Dyskusji w powyższym temacie nie prowadzono.

Glosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie zwiększenia wysokości

środków finansowych na utrzymanie dziecka w placówkach opiekuńczo - wychowawczych
typu rodzinnego prowadzonych przez Powiat Konecki.

Wyniki glosowania
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (8)
Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Marian Król, Jarosław Lasota,
Wojciech Owczarek, Bogdan Soboń, Beata Zbróg
NIEOBECNI (3)
Łukasz Kubka, Wiesław Skowron, Jarosław Staciwa

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.

k) rozpatrzenia petycji z dnia 4 kwietnia 2023 roku.

Projekt uchwały omówił WiceprzewodniczącyKomisji Skarg, Wniosków i Petycji Marian
Król.
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Wobec braku uwag do projektu uchwały przystąpiono do zaopiniowania.

Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 4 kwietnia 2023 roku..

Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (8)
Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Marian Król , Jarosław Lasota,
Wojciech Owczarek, Bogdan Soboń, Beata Zbróg
NIEOBECNI (3)
Łukasz Kubka, Wiesław Skowron, Jarosław Staciwa

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.

l) zmieniająca uchwałę w sprawie wysokości diet dla radnych.

Przewodniczący Komisji Wojciech Owczarek poinformował, że radni otrzymali
przedmiotowy projekt uchwały.

Pytań nie było. Dyskusji nie prowadzono.

Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmieniająca uchwałę w sprawie wysokości diet
dla radnych.

Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (8)
Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Marian Król, Jarosław Lasota,
Wojciech Owczarek, Bogdan Soboń, Beata Zbróg
NIEOBECNI (3)
Łukasz Kubka, Wiesław Skowron, Jarosław Staciwa

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.

Ad.6.
Spraw różnych nie było.

Wobec wyczerpania porządku posiedzenia Przewodniczący Komisji podziękował

za uczestnictwo i ogłosił zakończenie posiedzenia.

PrzewodniczącyKomisji
Budżetu, RÓl!li-c.tw~, f drowia i Oświaty( _oYL-

1Wojc~h dwczarek

Przygotował(a):Iwona Cholewa

przygotowano przy pomocy programu eSesja .pl
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